
Från NBS styrelsemöte den 21 Juli 2018. 

Uppslutningen vid Ararat var god och vi hade strålande väder. 

Fikat smakade väldigt bra. 

Detta väder har gjort att beläggningen på campingen har varit 

mycket god. 

Fler campingvärdar har hjälpt till i år jämfört med föregående 

år, som campingvärdsansvarig är mycket tacksam för. Vi ser 

gärna att den trenden håller i sig resten av säsongen och även 

nästa år. 

Svenne har sagt ifrån sig campingvärdsansvaret för 2019, så 

den tjänsten är ledig och kan gärna delas mellan flera. Vi 

diskuterar flera olika lösningar, kom gärna med förslag. 

Gittan har gjort ett bra jobb med att utbilda de nya värdarna. 

Inga markarbeten har behövts göras och man väntar på 

bygglovsansökningarna för vedbod och s.k. Spiketälten. Dörr 

och fönster ska bytas i Arken. mattan i duschen även den ska 

bytas till hösten. 

Fest och arrangemangen har fungerat bra och hoppas göra det 

även resten av säsongen. 

En radio är installerad på toan och där hör du P4 Örebro hela 

dygnet.  

Vi kollar med kommunen om vi ev. kan få fiber till 

campingen. 

Några säsongare har bytt plats 


